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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over toepassing van de wachtgeldregeling in enkele 
gemeenten (ingezonden 5 augustus 2010). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat in de gemeenten Hoogezand-Sappemeer 
en Grootegast wachtgeld gebruikt wordt om het salaris van wethouders, die 
minder uren zijn gaan werken, aan te vullen?1 

Vraag 2
Acht u de toepassing van de wachtgeldregeling op deze manier wenselijk? 
Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de wachtgeldregeling bedoeld is om bestuurders te 
compenseren tot dat zij een nieuwe baan gevonden hebben, en niet om het 
inkomen van wethouders aan te vullen, aangezien zij als gevolg van een 
eigen keuze minder uren gaan werken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Wat is uw reactie op de kritiek van hoogleraar staatsrecht Douwe Jan 
Elzinga?2 

Vraag 5
Deelt u zijn mening dat de wachtgeldregeling aangepast dient te worden, om 
oneigenlijk gebruik onmogelijk te maken? Zo ja, bent u bereid deze wetswijzi-
ging in gang te zetten?

1 http://www.dvhn.nl/nieuws/groningen/article6165883.ece 
http://www.dvhn.nl/nieuws/groningen/article6276845.ece

2 http://www.binnenlandsbestuur.nl/wachtgeld-opnieuw-onder-handen-nemen.225550.lynkx
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